
 
                                                                
                                                       MOTIE 
 
De raad van de gemeente Bergen in vergadering bijeen op 1 november 2016, 
 
overwegende dat helaas moet worden geconstateerd dat in den lande met regelmaat via de media   
melding wordt gemaakt van misstanden in velerlei vormen, die kunnen worden samengevat onder 
de noemer integriteit of beter gezegd het gebrek daaraan, 
 
dat het niet integer handelen niet in alle gevallen de bewuste keuze is van betrokkenen, maar 
zeker voort kan komen uit dwang of angst voor repressailles, 
 
dat de gemeente Bergen (l) onvermijdelijk risico's loopt te worden geconfronteerd met niet integere 
gedragingen, 
 
verzoekt het College van Burgemeester en Wethouders  in nauwe samenwerking met de raad i.c. 
het Presidium een nulmeting te laten verrichten door een onafhankelijk extern bureau met de Raad 
als opdrachtgever .De nulmeting dient in ieder geval zodanig te zijn ingericht dat advies wordt 
gegeven over het al dan niet doen van verdiepend onderzoek. 
 
Gaat over tot de orde van de dag. 
 
Rolf Krijnen 
(fractievoorzitter) 
 
Marleen Raijmakers 
 
Frans Camps 
 
Patrick Robben 
 
Peter Loermans 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 
 
                                                            MOTIE 
 
De raad van de gemeente Bergen in vergadering bijeen op 1 november 2016, 
 
Konstaterende dat onlangs door het College van Burgemeester en Wethouders een 
uitwerkingsovereenkomst is getekend met Kampergeul en er al meerdere keren vanuit de raad 
gevraagd is om over een tussenrapportage met betrekking tot de voortgang van het project 
Maaspark Well, 
 
dat de Rekenkamer in 2014 onder andere adviseerde om met regelmaat de raad te voorzien van 
tussenrapportages met betrekking tot de zogenaamde ”grotere projecten”, 
 
dat tot op heden nimmer een tussenrapportage werd verstrekt, 
 
draagt het College van Burgemeester en Wethouders op uiterlijk 1 februari aan de raad een 
tussenrapportage te presenteren waar in ieder geval aandacht wordt gegeven aan de verrichte 
werkzaamheden tot nu toe, de voorgenomen al dan niet bijgestelde plannen, de situatie rondom de 
grondposities, de financiële ontwikkeling tot nu toe alsmede de financiële prognoses, de te nemen 
besluiten betreffende terzake doende bestemmingsplannen en uiteraard de consequenties van de 
recent overeengekomen uitwerkingsovereenkomst. 
 
Gaat over tot de orde van de dag. 
 
 
Rolf Krijnen 
(fractievoorzitter) 
 
Marleen Raijmakers 
 
Frans Camps 
 
Patrick Robben 
 
Peter Loermans 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 
                                                             MOTIE 
 
De raad van de gemeente Bergen in vergadering bijeen op 1 november 2016, 
 
Overwegende dat de afgelopen jaren al ruim 1 miljoen euro is geinvesteerd in onderhoud en 
verbeteringen van het gemeentehuis alsook aan de upgrading van het interieur, automatisering, 
werkplekverbetering- en -uitbreiding, 
 
dat het gezien de voorgenomen investeringen aan het gebouw en inventaris, mede als gevolg van de 
recente organisatieverandering, tot een bedrag van afgerond euro 980.000,- in de huidige 
planperiode 2017 tot 2020, wenselijk is structuur aan te brengen in deze investeringen en de control 
door de raad te vergroten draagt het College van Burgemeester en Wethouders op om 
 
uitgaven aan gebouw en inventaris slechts te doen na onderbouwde voorstellen en de daaruit 
voortvloeiende goedkeuring door de raad. Daarbij onderscheid te maken tussen 
vervangingsinvesteringen en “nieuw beleid”. 
 
Gaat over tot de orde van de dag. 
 
 
Rolf Krijnen 
(fractievoorzitter) 
 
Marleen Raijmakers 
 
Frans Camps 
 
Patrick Robben 
 
Peter Loermans 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 
                                                                       MOTIE 
 
De raad van de gemeente bergen in vergadering bijeen op 1 november 2016, 
 
overwegende dat de verhouding tussen onze gemeente en Maasland Radio al jaren niet optimaal is,  
 
dat deze organisatie waardevol is voor de regelmatige informatievoorziening in onze gemeente, als 
mede bij zich voordoende calamiteiten en 
 
dat Maasland Radio een voor de hand liggende partij is om  uitzending van televisie opnamen van 
commissievergaderingen en raadsvergaderingen te gaan verzorgen in de plaats van het huidige 
hoorspel met fotoboek, 
 
dat Maasland Radio dient te kunnen beschikken over de haar wettelijk toekomende subsidies, 
 
Verzoekt het College van Burgemeester en Wethouders met de grootst mogelijke spoed de 
verhouding te normaliseren, het besluit om niet tot televisie uitzendingen over te gaan van de 
commissie- en raadsvergaderingen te heroverwegen en de aan Radio Maasland wettelijk 
toekomende  subsidies uit te keren. 
 
Gaat over tot de orde van de dag. 
 
 
Rolf Krijnen 
(fractievoorzitter) 
 
Marleen Raijmakers 
 
Frans Camps 
 
Patrick Robben 
 
Peter Loermans 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 
 
                                                                 MOTIE 
 
De raad van de gemeente Bergen in vergadering bijeen op 1 november 2016, 
 
Overwegende dat onze jeugdigen die het voortgezet onderwijs volgen de op één  na langste 
gemiddelde reisafstand hebben van huis naar school vice versa in heel Nederland, 
 
dat de beschikbaarheid en bereikbaarheid van onder andere sport- culturele- en 
onderwijsvoorzieningen van levensbelang zijn bij het tegen gaan van vergijzing en ontvolking, 
 
dat alles dat bijdraagt aan het tegengaan van die vergrijzing en ontvolking van belang is voor de 
instandhouding en zo mogelijk groei van onze lokale economische activiteiten zoals ons 
winkelbestand, 
 
dat alleen het benoemen van het speerpunt ondernemen met de natuur onvoldoende is om de 
negatieve economische spiraal te doorbreken die zich voor een ieder zichtbaar thans manifesteert in 
ons nieuwe centrum Mosaïque, 
 
nodigt het College van Burgemeester en Wethouders uit te onderzoeken of en onder welke 
voorwaarden het mogelijk is in onze gemeente een dependance te realiseren voor het voortgezet 
onderwijs. 
 
Gaat over tot de orde van de dag. 
 
 
Rolf Krijnen 
(fractievoorzitter) 
 
Marleen Raijmakers 
 
Frans Camps 
 
Patrick Robben 
 
Peter Loermans 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 
                                                             MOTIE 
 
De raad van de gemeente Bergen in vergadering bijeen op 1 november 2016, 
 
Overwegende dat 
 
het belang voor o.a. bedrijven, ouderen en scholieren van snel internet in de buitengebieden van 
onze gemeente onbetwistbaar groot is, 
 
dat in de aanloop naar de laatstgehouden statenverkiezingen door de fractie KERN verzocht is om 
het “nieuwe Provinciebestuur”  te bewegen actief in enigerlei vorm de aanleg van snelle 
internetverbindingen te bevorderen, 
 
dat het College bij monde van de toenmalige wethouder Buiting toezegde een dergelijk 
ontwikkeling te willen onderzoeken als ook de provincie een positieve  houding aan zou nemen, 
 
dat inmiddels al enige maanden bekend is dat het Provinciebestuur een positieve bijdrage levert bij 
een uitrol van snel internet in de buiengebieden van onze provincie, 
 
draagt het College van Burgemeester op de gedane toezegging in te vullen en uiterlijk aan het eind 
van het eerste kwartaal over haar bevindingen te rapporteren aan de raad. 
 
Gaat over tot de orde van de dag. 
 
 
Rolf Krijnen 
(fractievoorzitter) 
 
Marleen Raijmakers 
 
Frans Camps 
 
Patrick Robben 
 
Peter Loermans. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 
 
                                                               AMENDEMENT 
 
De raad van de gemeente Bergen in vergadering bijeen op 1 november 2016, 
 
overwegende dat het kennelijk niet mogelijk is gebleken de oorspronkelijk beoogde film qua thema 
en lokatie, te weten een unieke carréboerderij over het dierenleven in het Maaspark Well te 
realiseren, 
 
dat aan de raad niet of onvoldoende onderbouwing is verstrekt over het qua thema en lokatie door 
het College van Burgemeester en Wethouders aangewezen alternatief. 
 
Dat de recent afgesloten overeenkomst tussen de gemeente en EMS films blijkens uitlatingen van 
het College van Burgemeester en Wethouders  geen juridische of onomkeerbare verplichtingen kent, 
 
besluit de voortgang van dit project on hold te zetten totdat aan de hand van een terdege 
onderbouwd advies  de raad tot besluitvorming kan komen dit project al dan niet voort te zetten en 
de voor de realisatie van een film door EMS geraamde financiële bijdrage van 300.000,- euro terug 
te laten vloeien naar de 3 oorspronkelijke herkomsten.  
 
Gaat over tot de orde van de dag. 
 
 
Rolf Krijnen 
(fractievoorzitter) 
 
Marleen Raijmakers 
 
Frans Camps 
 
Patrick Robben 
 
Peter Loermans 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 
                                                     AMENDEMENT 
 
De raad van de gemeente Bergen in vergadering bijeen op 1 november 2016, 
 
overwegende dat de tarieven voor de OZB in onze gemeente over de  jaren 2014,2015 en 2016 zijn 
gestegen met respectievelijk 7%, 6,75 % en 5,75% zijne grosso modo 19,5% hetgeen rekening 
houdend met het thans voorgestelde stijgingspercentage over 2017 onze belastingbetalers op termijn 
jaarlijks zo'n 450.000,- euro meer moeten betalen binnen 4 jaar tijd als de woningmarkt zich 
hersteld, 
 
dat de gemeenteraad meerdere malen  de wens  te kennen heeft gegeven zo snel mogelijk de OZB 
stijgingspercentages terug te willen brengen tot hooguit het inflatie percentage, dit mede in het licht 
van het thans geldende coalitieakkoord, 
 
dat de begroting in meerjarenperspectief met geraamde overschotten oplopend van 229.000,- euro 
tot 543.000,- euro meer dan voldoende ruimte biedt om die wens over het komende begrotingsjaar 
2017 en verdere jaren  ten uitvoer te brengen, 
 
op dit moment dus zelfs voorgesteld wordt om de OZB te blijven verhogen met 4,75% in plaats van 
te verlagen gezien de stijgende woning waarden, 
 
besluit het stijgingspercentage voor de OZB over 2017 te beperken tot maximaal het inflatie 
percentage te weten 1,75%. 
 
Gaat over tot de orde van de dag. 
 
 
Rolf Krijnen 
(fractievoorzitter) 
 
Marleen Raijmakers 
 
Frans Camps 
 
Patrick Robben 
 
Peter Loermans. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
                                                             AMENDEMENT  
 
De raad van de gemeente Bergen in vergadering bijeen op 1 november 2016, 
 
Overwegende dat thans nog beschikt wordt over een beleidsnota economische ontwikkelingen met 
een looptijd van 2013 tot 2020 en dat  alvorens te besluiten tot een nieuwe beleidsnota economische 
ontwikkeling de thans lopende nota dient te worden geevalueerd, 
 
besluit op dit moment niet in te stemmen met het opstellen van een nota economische 
ontwikkelingen maar daarover pas te besluiten na een onderbouwd advies en behandeling in de 
raadscommissie R en E. en de geraamde investering van euro 30.000,- toe te voegen aan de 
algemene middellen. 
 
Gaat over tot de orde van de dag. 
 
 
Rolf Krijnen 
(fractievoorzitter) 
 
Marleen Raijmakers 
 
Frans Camps 
 
Patrick Robben 
 
Peter Loermans 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
                                                               AMENDEMENT 
 
De raad van de gemeente Bergen in vergadering bijeen op 1 november 2016, 
 
Overwegende dat het college voorstelt de toeristische verbinding  tussen de dorpskern van Bergen 
via de Ontginningsweg naar de in het buitengebied gelegen Ceresweg (Toeristenweg) te verbeteren, 
vooral voor de fietser en dat voor de verbreding van de Ontginningsweg een investering wordt 
geraamd van euro 270.000,- en voor de aanleg van een half verhard fietspad parallel aan de 
Ontginnngsweg een bedrag van 30.000,- 
Voorts overwegende dat de investering in de up grading van de Ontginningsweg pas plaats zou 
kunnen vinden na afweging van deze investering tegen overige prioriteiten, 
 
besluit de voorgenomen investeringen te beperken tot euro 30.000,- voor de aanleg van een 
halfverhard fietspad en de geraamde euro 270.000,- voor verbreding van de Ontginningsweg toe te 
voegen aan de algemene middellen. 
 
Gaat over tot de orde van de dag. 
 
 
Rolf Krijnen 
(fractievoorzitter) 
 
Marleen Raijmakers 
 
Frans Camps 
 
Patrick Robben 
 
Peter Loermans 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
                                                              AMENDEMENT 
 
De raad van de gemeente Bergen in vergadering bijeen op 1 november 2016, 
 
Konstaterend dat het College van Burgemeester en Wethouders voorstelt aan de Raad om een deel 
van het speerpuntenbudget zijnde een bedrag van 150.000,- euro structureel  uit te geven aan 
personele kosten in het kader van het speerpuntenbudget, 
 
overwegende dat de beleidsontwikkeling van de speerpunten Ondernemen met de Natuur en Sociale 
Cohesie behoren tot de reguliere taken van onze organisatieen en er kennelijk minder geld benodigd 
is voor de uitvoering van de beide speerpunten, 
 
besluit het verzoek van het College van Burgemeester en Wethouders niet te honoreren, maar euro 
150.000,- te onttrekken aan het speerpuntenbudget en deze middelen toe te voegen aan de algemene 
reserve. 
 
Gaat over tot de orde van de dag. 
 
 
Rolf Krijnen 
(fractievoorzitter) 
 
Marleen Raijmakers 
 
Frans Camps 
 
Patrick Robben 
 
Peter Loermans 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 
                                                               MOTIE 
 
De raad van de gemeente Bergen in vergadering bijeen op 1 november 2016, overwegende dat 
 
we al zeker 2 jaar worden geconfronteerd met het moeten bijplussen van zo'n euro 180.000,- 
jaarlijks ten behoeven van de WAA  en dat de vooruitzichten gezien de aanzienlijke verliezen niet 
anders zijn, 
 
we vanuit de overleggen met betrekking tot de WAA niet het vertrouwen hebben dat er veel zal 
veranderen binnen de WAA en dat daardoor veel, heel veel belastinggeld weg zal vloeien richting 
de bestuurslaag, overleggen en vergaderingen en veel te weinig wordt besteed aan de mensen die 
werkzaam zijn binnen de WAA, 
 
we geen vertrouwen hebben in de plannen van de WAA om op te treden als detacheerder in de 
toekomst aangezien dit immers in het verleden ook niet is gelukt, 
 
voorts overwegende dat de WAA een sterfhuisconstructie tegemoet gaat, immers er komen geen 
nieuwe mensen meer bij, 
 
het wachten is op een rapport waarbij ook de financiële beoordeling van de ontmanteling van de 
WAA wordt meegenomen om daarna te bezien wat er met de WAA moet gebeuren, 
 
dat de gemeente Beesel al haar mensen binnen de WAA inmiddels al te werk stelt binnen haar 
gemeentelijke organisatie of gecreëerde werkplekken, 
 
het risocoprofielvan de WAA in onze begroting inmiddels is toegenomen tot nagenoeg 1 miljoen 
euro, 
 
de wethouder van de gemeente Bergen, die zitting heeft in het Dagelijks Bestuur van de WAA heeft 
verzaakt om tijdig binnen de gemeente Bergen te zorgen voor plannen, ideeën en creatie van 
werkplekken ten behoeve van de mensen werkzaam bij de WAA vanuit de gemeente Bergen, 
 
draagt het College van Burgemeester en Wethouders op  
 
periodiek, maar tenminste iedere vergadering van de Commissie Samenleving te komen met een 
vergelijkend  overzicht van FTE's van alle mensen die werkzaam zijn bij de WAA vanuit de 
gemeente Bergen en diegenen die werkzaam zijn op binnen onze gemeente gecreëerde werkplekken 
in de diverse loonniveaus en binnen de diverse sectoren, 
 
met redenen en plannen te komen waarom werknemers nog niet zijn gematched en hoe dit wel te 
regelen, kortom hoe beschikbare plekken te realiseren, 
 
tevens met vermeldingen te komen van plaatsingen en transfers vanuit de WAA in relatie tot deze 
plekken, 
 
In relatie tot voornoemde vergelijking tevens de financiële situatie van de WAA te beoordelen en 



 
het risico voor de gemeente Bergen in overwegingen en afweging mee te nemen en te verminderen 
tot een acceptabel  risico  niveau, anders dan de nu geldende 1 miljoen euro. 
 
Gaat over tot de orde van de dag. 
 
 
Rolf Krijnen 
(fractievoorzitter) 
 
Marleen Raijmakers 
 
Frans Camps 
 
Patrick Robben 
 
Peter Loermans 
 
 


